

6 天 Days 4 夜 Nights

打卡关西： 大阪・京都・奈良探索行

DAY1

MEAL MOB

吉隆坡

Kuala Lumpur



大阪/ 抵达关西国际机场

Osaka / Arrival Kansai International Airport

DAY2

MEAL -/I/-

奈良公园 - 东大寺（外览） - 春日大社（外览） - 大阪城公园（不登城） - 新世界 - 通天阁（不上塔） - 心斋桥 + 道顿堀

Nara Park - Todai-ji (Exterior View) - Kasugataisha Shrine (Exterior View) - Osaka Castle Park (No Castle Entry) - Shinsekai - Tsutenkaku Tower (No Tower Entry) - Shinsaibashi + Dotonbori

酒店：大阪五号酒店 Hotel: Five Hotel Osaka or similar

DAY3

MEAL B/I/-

整天自由活动 - 不含导游以及司机

Free at own leisure

酒店：大阪五号酒店 Hotel: Five Hotel Osaka or similar

DAY4

MEAL B/L/-

伏见稻荷神社 - 二年坂三年坂 - 祇园 - 花间小路 - 八坂神社

Fushimi Inari Taisha - Ninenzaka+Sannenzaka - Gion - Hanamikoji Street - Yasaka Shrine

酒店：大阪五号酒店 Hotel: Five Hotel Osaka or similar

DAY5

MEAL B/L/-

黑门市场 - 抹茶体验 - 免税店 - 临空奥特拉斯

Kuromon Market - Matcha Experience - Duty-Free Shop - Rinku Premium Outlets

酒店：海湾海鸥酒店或同级 Hotel: Bay Gulls Hotel or similar

DAY6

MEAL B/I/-

关西国际机场

Kansai International Airport



吉隆坡

Kuala Lumpur



* 本公司保留调整行程前后顺序之权力，恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准，若指定酒店有客满情况下，将以同等等级酒店取代。

The sequence of itinerary is subject to changed without prior notice. All hotel ratings are based on local standards. In the event specified accommodation is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.



ENJOY JAPAN JOYFUL JOURNEY



奈良公园 是日本最古老、最著名的公园之一，位于奈良市中心。公园内最有特色的就是自由散步的小鹿，游客可以在园内购买专门的“鹿仙贝”喂食小鹿，感受与小动物亲密互动的乐趣。

Nara Park is one of Japan's oldest and most famous public parks, located in the heart of Nara city. Visitors can feed the deer with special rice crackers called *shika senbei*, sold at the park.



新世界 是大阪著名的复古街区，建于20世纪初，充满昭和时代的怀旧氛围。这里街道两旁布满霓虹灯招牌、平民小吃店和各种游戏机厅，是感受大阪庶民文化和街头美食的好去处。

街区内最具标志性的建筑就是**通天阁**，高达103米，是大阪的地标之一。虽然不登塔也能在周围街道拍摄到通天阁的经典角度。

Shinsekai is a famous retro district in Osaka, originally developed in the early 20th century. The area is known for its nostalgic, old-school atmosphere, with colorful neon signs, street food stalls, and traditional game arcades. It's the perfect place to experience Osaka's local street culture and casual dining scene.

At the heart of Shinsekai stands the iconic **Tsutenkaku Tower**, a 103-meter-high landmark symbolizing the city of Osaka. Even without going up the tower, visitors can capture great photos of it from the surrounding streets.



心斋桥+道顿堀 大阪最热闹的购物美食街区，集结药妆、潮牌和道顿堀霓虹夜景与小吃。

Shinsaibashi+Dotonbori Osaka's busiest shopping and food district, famous for drugstores, fashion, neon lights, and street food in Dotonbori.



大阪城公园 位于大阪市中心，是围绕着著名的大阪城天守阁而建的大型都市公园。游客可以在公园内漫步，拍摄园内最具代表性的建筑大阪城天守阁外观，欣赏护城河、石垣与园内景色，感受历史与自然交融的魅力。

Osaka Castle Park is a large urban park located in the heart of Osaka City, surrounding the famous Osaka Castle. Visitors can stroll around the park, admire the **Osaka Castle's** exterior, and enjoy views of the stone walls, moats, and seasonal landscapes.



伏见稻荷大社 位于京都，是日本最重要的稻荷神社之一，供奉掌管五谷丰登、商业繁荣的稻荷大神。神社最著名的特色是漫山遍野的千本鸟居，鲜红色的鸟居在山林间绵延而上，形成壮观的“鸟居隧道”，是京都最受欢迎的打卡景点之一。

Fushimi Inari Taisha is one of Japan's most important Shinto shrines, located in Kyoto. It is dedicated to Inari, the god of rice, prosperity, and business success. The shrine is best known for its thousands of **vermilion torii gates**, which create scenic pathways leading up Mount Inari. These iconic “torii tunnels” are among Kyoto's most photographed and visited attractions.



黑门市场 位于大阪市中心，是有“大阪厨房”之称的传统市场，拥有超过190年历史。这里汇聚了各种新鲜的海鲜、蔬果、和牛、寿司、甜点与大阪特色小吃，是当地人和游客都喜爱的美食天堂。

Kuromon Market located in central Osaka, is a historic market with over 190 years of history, often nicknamed “**Osaka's Kitchen.**” It's a lively food market loved by both locals and tourists, famous for its fresh seafood, fruits, wagyu beef, sushi, sweets, and Osaka street food.

* 本公司保留调整行程前后顺序之权力，恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准，若指定酒店有客满情况下，将以同等级酒店取代。

The sequence of itinerary is subject to changed without prior notice. All hotel ratings are based on local standards. In the event specified accommodation is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.





Frequently Asked Questions (FAQ)

6D4N Osaka · Kyoto · Nara Tour



Itinerary & Destinations

1. What destinations are included in this tour?

You will visit:

- **Osaka:** Shinsaibashi, Dotonbori, Shinsekai, Osaka Castle Park (outside), Kuromon Market
- **Kyoto:** Fushimi Inari Shrine, Ninenzaka & Sannenzaka, Gion, Hanamikoji Street, Yasaka Shrine
- **Nara:** Nara Park, Todai-ji Temple (outside view), Kasuga Taisha (outside view)

2. How many guided days are included?

The tour includes:

- **3 full days** of private coach + Chinese-speaking guide
- **1 airport transfer day**
- **1 full free day** in Osaka (Day 3)

3. Is there free time during the trip?

Yes! **Day 3 is a full free day** for you to explore Osaka on your own, shop, or add optional activities.



Accommodation & Meals

4. What kind of hotels are included?

- 4 nights in 4–5 star hotels (twin-sharing):
 - D1–D3: Five Hotel Osaka or similar
 - D4: Bay Gulls Hotel (5-star)

5. What meals are provided?



Included: **4 breakfasts & 3 lunches**



Dinners are not included to allow flexibility in exploring local cuisine.



Costs & Inclusions

6. Are entrance tickets included?



No. Entrance tickets are **not included** in the package — most temples are external visits only.

7. What is the price per person?



Price varies by group size:

- 15+1: ¥80,500 / pax
- 20+1: ¥69,500 / pax
- 25+1: ¥63,000 / pax



Single room supplement: ¥6,000/pax/night

8. What's the child fare policy?

- Age 0–2 (no bed): Free
- Age 3–6 (no bed): 70% of adult fare
- Age 3+ (with bed): Full adult fare

9. Are there seasonal surcharges?

Yes — during cherry blossom season, Obon, autumn leaves, and New Year: **+¥8,000 / pax**

Payment & Conditions

10. What is the payment policy?

Full payment is required **before departure** for group tours.

11. What is not included in the tour?

Not included:

- International flights
- Entrance tickets
- Personal expenses
- Visa application fees
- Travel insurance
- Guide tipping: ¥500/day/pax

Travel Preparation

12. What's the weather like?

- Spring (Mar–May): 10–20°C
- Autumn (Oct–Nov): 10–18°C

Raincoat or umbrella is recommended for Kyoto/Nara areas.

13. What should I pack?

- Comfortable walking shoes
- Light layers for cooler mornings/evenings
- Travel adaptor (Type A/B)
- Portable Wi-Fi or SIM card
- Reusable water bottle

14. Do I need a visa for this trip?

Citizens of Malaysia and many ASEAN countries **do not need a visa** for short-term travel in Japan (up to 90 days).



Internet & Currency

15. What currency is used in Japan?

Japanese Yen (JPY)

Credit cards are accepted in Osaka, but cash is preferred in markets and smaller shops in Kyoto/Nara.

16. Will I have internet access?

Most hotels offer free Wi-Fi. Pocket Wi-Fi or local SIM cards can be rented at the airport.

Family & Accessibility

17. Is this tour suitable for children and seniors?

Yes! The itinerary is **family-friendly** and designed with **moderate walking**, making it suitable for travellers of all ages.

18. Can I bring a stroller or wheelchair?

Yes. Most locations are accessible, but certain areas (like Ninenzaka) may have slopes or stairs.

19. Can you accommodate vegetarian or halal meals?

Vegetarian meals can be arranged with advance notice.

Halal meals are limited, but seafood/vegetarian alternatives can be suggested.

Tour Operations & Optional Requests

20. What if I'm late for a group departure?

Please be on time. The bus will depart on schedule and you'll need to catch up at your own expense.

21. Can I upgrade my hotel or request a triple room?

Yes! Upgrades or room configurations can be arranged on request, subject to availability.

22. Can I join the tour without the group flight?

Yes! We offer a **land-only package** for guests already in Japan or booking separate flights.

23. Will there be time for shopping?

Yes! Shopping spots include:

- Shinsaibashi & Dotonbori
- Kuromon Ichiba Market
- Rinku Premium Outlets
- Duty-free shop (Day 5)

24. Who do I contact for booking or questions?

Contact: PENNY: 012-7803722 / SHIRLY: 012-3466708

Email: info@hitoholiday.com

